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 R  O  M  Â  N  I  A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA BĂCANI 

CONSILIUL LOCAL 

 

 

 
 

 Încheiat astăzi  18 iunie 2025,  în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local 

al comunei Băcani, judeţul Vaslui. 

 

 Şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Băcani a fost convocată de 

domnul primar al comunei Băcani prin Dispoziţia nr.138 din 12.06.2025. 

 Doamna Secretar general al comunei Băcani Bancianu Alina Mihaela, efectuează 

apelul nominal al consilierilor, în urma căruia  s-a constatat că nu lipseste nici un 

consilier local. 

  Dupa efectuarea apelului nominal, presedintele de sedinta domnul Popa Ciprian  

declara deschisa şedinţa ordinara de astazi 18.06.2025.  

Domnul   preşedinte de supune spre aprobarea Consiliului Local procesul verbal al 

şedinţei  ordinare din data de 20.05.2025 

 - Cine este “pentru”? 

 - Cine este “împotrivă”?  

 - Cine se “abţine”? 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi,  toti sunt de acord cu procesul verbal încheiat 

în şedinta ordinară din data de  20.05.2025. 

    În continuare domnul  preşedinte de şedinţă da citire si supune spre aprobarea Consiliului 

Local  proiectele de hotarare  puse pe ordinea de zi a şedinţei ordinare de azi.   
 

  1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Bacani – etapa iunie 2025 . 

  2. Proiect de hotarare privind aprobarea sumei de 1000 lei pentru aniversarea d-lui TOCOI 

IORDACHI- veteran de razboi. 

  3. Proiect de hotarare privind acordarea de tabere scolare elevilor din clasele I-VIII din comuna 

Bacani in anul scolar 2024-2025. 

4. Proiect de hotarare privind alocarea de bani din bugetul local pentru Parohia Drujesti. 

  5. Proiect de hotarare privind aprobarea investiţiei ,,Modernizarea și extinderea rețelei de 

iluminat public în comuna Băcani, judetul Vaslui,, 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea investiţiei ,,Realizare parc fotovoltaic in comuna Băcani, 

judetul Vaslui,, 

  7. Proiect de hotarare privind achizitionarea cantitatii de 260 litri de motorina  din bugetul local 

pentru reparatia unor drumuri satesti si agricole . 
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  8. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe luna aprilie  

2025  .   

  9. Proiect de hotarare privind  alegerea consilierului care va conduce şedinţele Consiliului Local 

Bacani, în lunile  iulie, august și septembrie 2025. 
                                    
 Domnul preşedinte de sedinţă consultă consiliul local dacă mai sunt probleme 

urgente care nu suferă amânare şi trebuiesc  incluse  pe ordinea de zi propusă. 

Doamna secretar se inscrie la cuvant si pune ca domnul primar mai adauga 2 proiecte de 

hotarare pe ordinea de zi . 

1. Proiect de hotarare privind modificarea anexei la HCL nr. 44/20.05.2025 privind 

atestarea apartenenţei unor imobile la domeniul privat  al comunei  Bacani judeţul 

Vaslui 

2. Proiect de hotarare privind  alocarea din bugetul local a sumei de 15000 lei pentru 

sustinerea echipei de fotbal in Campionatul Judetean Liga a –V –a.   

   Nefiind nici un consilier care să-şi exprime dorinţa de a propune  modificarea ordinei    

de zi, domnul  preşedinte de şedinta supune spre aprobarea Consiliului Local această 

ordine de zi:  

-Cine este “pentru”? 

 -Cine este “împotrivă”? 

 -Cine se “abţine”? 

 Din  totalul de 13  consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu ordinea de zi propusă. 

În continuare domnul  preşedinte de sedinţă propune să se treacă la discutarea 

primului punct al ordinei de zi: 

 

  1. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului local al comunei Bacani – etapa iunie 2025 . 

  

Domnul  consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta, da citire proiectului de 

hotarare si da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Doamna contabil se inscrie la cuvant si spune ca din suma de 950 mii lei care au fost 

alocati prin hotarare de consiliu judetean din ei 800 mii lei au fost platiti  la proiectul 

centru counitar integrat, partea de cofinantare a primariei . O sa mai primim bani la buget 

si pentru proiectele care le avem prin PNRR, AFM. 

Domnul consilier Pandelea Traian intreaba daca acesti bani au fost dati strict pentru 

centru comunitar.  

Doamna contabil raspunde ca da dar a pus 800 de mii lei pentru centru comunitar .  

Nemaifiind nici un consilier care să ia cuvântul la acest proiect de hotărâre, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local acest proiect de hotărâre:  
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- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea sumei de 1000 lei pentru aniversarea d-lui TOCOI 

IORDACHI- veteran de razboi. 

 

Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Doamna secretra se inscrie la cuvant si spune ca pe data de 30.06.2025 domnul 

Tocoi Iordachi implineste varsta de 102 iani, iar primaria doreste sa al felicite cu 

aceasta ocazie si sa ai dea un ajutor de 1000 lei .   

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

3. Proiect de hotarare privind acordarea de tabere scolare elevilor din clasele I-VIII din 

comuna Bacani in anul scolar 2024-2025. 

 

Domnul consilier Popa Ciprin, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare 

si da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 
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4. Proiect de hotarare privind alocarea de bani din bugetul local pentru Parohia Drujesti. 

 

  Domnul consilier Margarint Corneliu se inscrie la cuvant si spune ca acest proiect 

consta in schimbarea lampilor vechi in comuna si extinderea retelei de curent electric in 

satele unde este nevoie. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea investiţiei ,,Modernizarea și extinderea rețelei de 

iluminat public în comuna Băcani, judetul Vaslui,, 

 

  Domnul consilier Margarint Corneliu se inscrie la cuvant si spune ca acest proiect 

consta in schimbarea lampilor vechi in comuna si extinderea retelei de curent electric in 

satele unde este nevoie. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

6. Proiect de hotarare privind aprobarea investiţiei ,,Realizare parc fotovoltaic in comuna Băcani, 

judetul Vaslui,, 

 

  Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si 

da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul viceprimar se inscrie la cuvant si spune ca este vorba de un parc fotovoltaic care 

se va face in comuna pentru a asigura energia electrica la institutiile publice . 
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Domnul consilier Pandelea Traian se inscrie la cuvant si spune că este foarte bun un 

astfel de proiect . 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

  7. Proiect de hotarare privind achizitionarea cantitatii de 260 litri de motorina  din bugetul local 

pentru reparatia unor drumuri satesti si agricole . 

  Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si 

da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Domnul consilier Margarint Corneliu se inscrie la cuvant si spune ca sunt cereri de 

la fermieri care au solicitat sa faca lucrari pe niste drumuri agricole care duc la 

proprietattile lor. A fost inchiriat un greder de la comuna Ibanesti.  

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

  8. Proiect de hotarare privind aprobarea decontarii navetei cadrelor didactice pe luna aprilie  

2025  .   

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

  9. Proiect de hotarare privind  alegerea consilierului care va conduce şedinţele Consiliului Local 

Bacani, în lunile  iulie, august și septembrie 2025. 



 6 

  Domnul consilier Popa  Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si 

da cuvantul d-nilor consilieri  să facă propuneri. 

   Domnul Popa Ciprian propune pe domnul consilier Bâgu Bogdan. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

10. Proiect de hotarare privind modificarea anexei la HCL nr. 44/20.05.2025 privind 

atestarea apartenenţei unor imobile la domeniul privat  al comunei  Bacani judeţul 

Vaslui 

  Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare si 

da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Doamna secretar general se inscrie la cuvant si spune ca prin HCL 44/2025  se treceau in 

domeniul privat niste suprafete de teren din care 6 dintre ele sunt inventariate la legea 

165/2013 ca facand parte din rezerva comisiei locale de fond funciar, si nu pot fi trecute 

in doemniul privat.  Trebuie sa modificam anexa la hotarare sa scoatem cele  6 pozitii si 

aramana restul care sunt intabulate pe primarie.  

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  

- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre, şi se  propune să se treacă la discutarea următorului  punct al ordinii de zi. 

11. Proiect de hotarare privind  alocarea din bugetul local a sumei de 15000 lei pentru 

sustinerea echipei de fotbal in Campionatul Judetean Liga a –V –a.   

 

Domnul consilier Popa Ciprian, presedinte de sedinta da citire proiectului de 

hotarare si da cuvantul d-nilor consilieri sa se inscrie la cuvant. 

Nefiind nici un consilier care să ia cuvantul la acest proiect de hotarare, domnul 

preşedinte de şedinţă supune spre aprobarea Consiliului Local proiectul  de hotărâre:  
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- Cine este “pentru”? 

- Cine este “împotrivă”? 

- Cine se “abţine” 

Din  totalul de 13 consilieri prezenţi, toti sunt de acord cu acest proiect de 

hotărâre.  

Nemaifiind propuneri de înscriere la cuvînt, domnul preşedinte de şedinţa declară 

lucrările  şedinţei de astăzi închise.   

 

 

PREŞEDINTE DE SEDINŢĂ                        SECRETAR GENERAL,                                                                      

POPA CIPRIAN                      BANCIANU ALINA MIHAELA 


